

Портрет М. Г. Рєпніна. Копія з роботи Й. Горнунга. [16 жовтня 1843 – 9 січня 1844. Яготин]. Полотно, олія. 63,6 x 50,5. НМТШ, № ж-102.

Стороженко Н. И. Первые четыре года ссылки Шевченка / Н. И. Стороженко // Киевская старина. – 1888. – Т. XXIII. – Октябрь. – С. 21.

Виставка артистичних творів Тараса Шевченка : каталог. – К., 1911. – С. 9. – № 39.

Каталог Шевченковской выставки в Москве по поводу пятидесятилетия со дня его смерти. 26.02.1861. – М. : Типография П. Рябушинского, 1911. – С. 8 (Приложения).

Новицький Ол. Тарас Шевченко як маляр / Ол. Новицький. – Львів; М. : Накладом Наукового Товариства імени Шевченка, 1914. – С. 15, 42. – № 60.

Широцький К. Шевченко-художник / К. Широцький // Сяйво. – 1914. – № 2. – С. 44

Гершензон М. Т. Г. Шевченко и княжна В. Н. Рєпнина / М. Гершензон // Русские пропилеи. – М., 1916. – Т. 2. – С. 205.

Скворцов А. М. Жизнь художника Тараса Шевченка / А. М. Скворцов – М. : Издательство АХР, 1929. – С. 40.

[Новицький О.] [Коментар до малюнків Т. Г. Шевченка] / [О. Новицький] // Шевченко Т. Г. Повне зібрання творів. – Т. 8: [Малярські твори Тараса Шевченка / Упорядкув. та комент. О. Новицького]; ВУАН, Комісія для видавання пам'яток новітнього укр. письменства. – [К.] : Держ. вид-во України, [1932]. – С. 58.

Шевченко Т. Повне видання творів : [у 16 т.] / За ред. П. Зайцева / Т. Шевченко. – Варшава; Львів : Український науковий інститут, 1937. – Т. 12. – С. 123.

Болясний І. Л. Шевченко-художник / І. Л. Болясний // Великий поет-революціонер : науково-літературний збірник Одеського державного університету, присвячений 125-річчю з дня народження Т. Г. Шевченка. 1814–1839 / Редкол.: М. О. Савчук (відп. ред.) та ін. – Одеса : Одеський держ. ун-т, 1939. – С. 226.

Раєвський С. Є. Життя і творчість художника Тараса Шевченка / С. Є. Раєвський; за заг. ред. О. І. Білецького, С. О. Гілярова, С. В. Ткаченка. – Харків : Мистецтво, 1939. – С. 50.

Кімната Т. Г. Шевченка в Яготині // Вісті. – 1940. – 12 квітня.

Раєвський С. Хто автор портрету В. М. Рєпніної, приписуваного пензлю Т. Г. Шевченка? / С. Раєвський // Образотворче мистецтво. – 1941. – № 5. – С. 30.

Республіканська ювілейна Шевченківська виставка у Києві : каталог-путівник. – К., 1941. – С. 31.

Говдя П. Т. Г. Шевченко-художник. Нарис / П. Говдя. – К. : Мистецтво, 1955. – С. 14.

Косарик Д. М. Життя і діяльність Т. Шевченка: літературна хроніка / Д. М. Косарик. – К. : Радянський письменник, 1955. – С. 48.

Хинкулов Л. Тарас Григорьевич Шевченко / Л. Хинкулов. – М. : Молодая гвардия, 1957. – С. 87.

Кирилюк Є. П. Творчість Шевченка-художника періоду «Трьох літ» / Є. П. Кирилюк // Питання шевченкознавства. Вип. 1. – К. : АН УРСР, 1958. – С. 40.

Мурашко В. Шевченко на Чернігівщині / В. Мурашко // Деснянська правда. – 1959. – 8 березня.

Паламарчук Г. П. Невідомий лист В. М. Рєпніної до Шевченка / Г. П. Паламарчук // Збірник праць восьмої наукової шевченківської конференції. – К. : Вид-во АН УРСР, 1960. – С. 193.

Шевченко Т. Г. Повне зібрання творів : у 10 т.; ред. колегія: О. І. Білецький та ін. / Т. Г. Шевченко. – К. : Вид-во АН УРСР, 1961. – Т. 7, кн. 1. Живопис. Графіка. 1830–1847. – С. 33. – № 84.

Шляхами великого Кобзаря : путівник / Відп. ред. Є. О. Середа. – К. : Молодь, 1964. – С. 154.

Грушецький І. Тут жив Кобзар / І. Грушецький // Черкаська правда. – 1965. – 10 березня.

Історія українського мистецтва : в 6 т. / Головна ред. кол.: М. П. Бажан (голова) та ін. – К. : АН УРСР, Головна ред. УРЕ, 1969. – Т. 4, кн. 1. Мистецтво кінця XVIII – першої половини XIX століття. – С. 192.

Анікіна М., Уманцев Ф. Український живописний портрет / М. Анікіна, Ф. Уманцев. – К. : Т-во культ. зв'язків з українцями за кордоном УРСР, 1970. – С. 44.

Анісов В. Ф., Серeda Є. О. Літопис життя і творчості Т. Г. Шевченка / В. Ф. Анісов, Є. О. Серeda. – К. : Дніпро, 1976. – С. 51.

Шевченківський словник : у 2 т. / АН УРСР, Ін-т літ-ри ім. Т. Г. Шевченка / Ред. кол.: Є. П. Кирилюк та ін. – К. : Головна ред. УРЕ, 1977. – Т. 2. – С. 163, 259.

Жур П. Літо перше. З хроніки життя і творчості Тараса Шевченка / П. Жур. – К. : Дніпро, 1979. – С. 139–140, 220.

Непорожній О. Шевченківські місця в Яготині / О. Непорожній // Зоря комунізму. – 1979. – 24 березня.

Т. Г. Шевченко. Біографія / [В. С. Бородін, Є. П. Кирилюк, В. Л. Смілянська, Є. С. Шабліовський, В. Є. Шубравський]; ред. Є. П. Кирилюк. – К. : Наукова думка, 1984. – С. 89, 91, 97, 99.

Тарас Шевченко і Сумщина : збірник / упор. О. П. Столбін. – Суми : Ред.-вид. відділ облуправління по пресі, 1993. – С. 34.

Національний музей Тараса Шевченка : альбом / Вступ. ст. С. Гальченка. – К. : Мистецтво, 2002. – С. 201. – № 34.

Петрик Т. О. Портрети Репніних у колекції Національного музею Тараса Шевченка / Т. О. Петрик // Ханенківські читання : матеріали науково-практичної конференції. Вип. 6. – К., 2004. – С. 83–87.

Яготинщина: історія Яготинського краю : путівник [відп. за вип. Л. В. Демченко; упоряд. С. Л. Ковальчук; фото. О. С. Красний; худ. В. Т. Низенко]. – Яготин, 2007. – С. 15.

Шляхами Тараса Шевченка. Чернігівщина : путівник / [авт. тексту та редкол.: С. Л. Лаєвський та ін.]. – К. : Богдана, 2012. – С. 86.

Шевченко Т. Повне зібрання творів : у 12 т. / Т. Шевченко; голова ред. кол. М. Г. Жулинський; НАН України, Ін-т л-ри ім. Т. Г. Шевченка. – К. : Наукова думка, 2013. – Т. 8. Мистецька спадщина. Живопис і графіка. 1843–1847. – С. 447. – № 16.

Шевченко-художник. Бібліографічний покажчик (1839–2012) : у 2 т. / Упоряд.: Н. І. Орлова, Л. І. Буряк, Б. А. Короленко. – Т. 1. – К. : ДП НВЦ «Пріоритети», 2013. – 434 с.

Тарас Шевченко: І слово вічне, і образ невідцвітний... / Вст. сл.: Д. В. Стус; Упоряд.: К. В. Барановська, І. І. Кізема, Т. П. Чуйко, Ю. А. Шиленко. – К. : «Символ-Т», 2014. – С. 106.